
Bestyrelsesmøde 31.5.15

Tilstede, Pia, Franco, Niels‐Ole, Claus, Tony

Ad.1 Sæsonstart

Banerene ligger godt. 35 medlemmer – ganske få børn! Hvad kan vi gøre fremadrettet?

Bedre information til medlemmerne (nyhedsbrev/Ce), opslag i klubben om aktiviteter/Ce, 
sommermedlemsskab for unge. Kvindeaften fx torsdag – på nyhedsbrevet. Bolde til motionisterne? Vi 
foreslår at der samles penge ind blandt mandagsspillerne til bolde + der kigges på om ”ølkassen” kan 
biddrage!!

Vi skal være klarere omkring/enige omkring de forskellige typer medlemsskaber og pris.

Ad.2. Budget

Vi foreslår af fx motionsaktiviteter får 1500 kr (sociale aktiviteter) – brugerbetaling fx 25.‐

Ad.3 træning

Klaus kontakter Camilla angående træning!

Ad.4. Møde med Idrætsparken 3.6. kl.19.30

1. gammelt lån?
2. medlemsreguleret pris – 0‐50. 50‐100, 100+ (gælder bordtennis + badminton)
3. bane 1 – vindforhold – vindbreaker – bolde på baner fra fodbold!
4. Nøglesystem – automatisk lukning + hvad koster det at købe en chip?
5. Hegn – renovering?
6. fælles tiltag omkring mindre idrætsgrene!

Ad.5. Næste møde24.6 kl.17


